



Equal Access to Learning Opportunities

支持均等學習機會

First-Generation University Student Fund

第一代大學生基金

First - generation university students are students whose parents have not received tertiary education. According to survey reports, over 70% of the newly admitted undergraduates at HKBU are first-generation university students. Over 60% of our new students have a household income of less than HK\$30,000. Research has also found that compared to their second-generation counterparts, many first-generation students do not engage sufficiently in out-of-classroom activities because of financial constraints and a lack of proper guidance. Your support will help these students to achieve their full intellectual and whole-person development, and eventually, motivate them to give back to those with fewer advantages in the future!

第一代大學生是指其父母從未接受過大專或以上教育、首代入讀大學的學生。多項研究同時顯示超過七成新入讀的浸大同學為第一代大學生，超過六成的新生家庭收入低於港幣三萬元。學術研究顯示，與第二代大學生相比，第一代大學生面對較多財政限制，也缺乏適當的指導，因而較少參與課堂以外的「體驗式」學習活動。您的支持能協助第一代大學生獲得知性和全人發展，並鼓勵他們將來幫助其他有需要的人士，回饋社會！

How It Works and What We Offer

- A minimum donation of HK\$30,000 can support the award of an annual bursary of HK\$15,000 over a period of 2 consecutive years.
- Our deep appreciation will be given for any donations over the minimum amount made for the benefit of students.
- The fund will be named in accordance with the mutual agreement between the donor and the University.
- We will submit nominations of suitable student candidates for your endorsement.
- In recognition of your generosity, you will be acknowledged on the University's website and publications as appropriate. You will also be honoured by becoming a member of the Hong Kong Baptist University Foundation and have your name inscribed on the Donors' Plaque of the Foundation, whenever applicable. The Foundation membership will be upgraded depending on the cumulative donation amount.

成立方法及鳴謝方式

- 捐款港幣三萬元，可每年頒發一個港幣一萬五千元的助學金，為期兩年。
- 歡迎捐資更高款額，讓更多學生受惠。
- 大學將會根據與捐款人之協議，命名該助學金。
- 大學每年向捐款人呈交獎學金學生提名名單以供審閱。
- 為鳴謝捐款人對大學的鼎力支持，其芳名將見於大學之網頁及刊物（如適用）內。捐款人亦會獲邀擔任「香港浸會大學基金」會員，其芳名恭勒於「香港浸會大學基金捐贈人芳名榜」（如適用），以垂永紀。會員類別會因應累積的捐資金額而遞升。



First-Generation University Student Fund Sponsorship Form

第一代大學生基金 贊助表格

To 致 : University Advancement Office, Hong Kong Baptist University
香港浸會大學發展事務處

Tel. 電話 : (852) 3411-7878
(852) 3411-7782

Fax 傳真 : (852) 3411-5689
Email 電郵 : uao@hkbu.edu.hk

I / Our company would like to support the establishment of a First-Generation University Student Fund.

本人 / 本公司樂意支持香港浸會大學成立第一代大學生基金。

(1) Fund Details 基金詳情

Proposed Name 建議名稱* : _____ (English)
_____ (中文)

Donation Amount 捐資金額 :	Payment Method 捐資方法 :
<input type="checkbox"/> HK\$30,000 for an award for 2 years 港幣三萬元以資助一個獎項，為期兩年	<p>Please issue a crossed cheque payable to "Hong Kong Baptist University Foundation" and mail it together with the completed form to "University Advancement Office, Hong Kong Baptist University, Kowloon Tong" for an official receipt.</p> <p>請將劃線支票(抬頭敬請寫上「香港浸會大學基金」)連同捐款表格寄回「九龍塘香港浸會大學發展事務處」，以便發出正式收據。</p>
<input type="checkbox"/> HK\$60,000 for two awards for 2 years 港幣六萬元以資助兩個獎項，為期兩年	
<input type="checkbox"/> Others (Please specify) 其他(請註明): HK\$15,000 × _____ awards × _____ years 港幣一萬五千元 獎項數目 年期 = HK\$ _____	

(2) Contact Information 聯絡資料

Name 姓名 : _____ (English) _____ (中文)
Position 職稱 : _____ (English) _____ (中文)
Company 公司 : _____ (English)
_____ (中文)
Address 地址 : _____

Tel. 電話 : _____ Fax 傳真 : _____
Email 電郵 : _____ Date 日期 : _____

* Subject to the agreement between the donor and the University
有待捐款人 / 機構與大學磋商確認

The above information will only be used by the University for donation related purposes. 上述一切資料只供香港浸會大學使用於有關捐款事宜上。



Scan QR code to make donation
掃描二維碼於網上捐款